
מטרת האיגוד היא קידום איכות הסביבה 
בנפת אשקלון לטובת כלל הציבור מתוך 

דגש על שמירת ערכי הטבע הקיימים 
מפגעים סביבתיים באזור ומניעת 

חברים יקרים,
אני שמח להגיש לכם את הדו"ח השנתי 
נפת  הסביבה  לאיכות  ערים  איגוד  של 
אשקלון לשנת 2019, המסכם שנה של 
פעילות גדושה, ענפה, מגוונת וחשובה.

הוא  אותי  שמוביל  החזון  השנה,  גם 
הציבורי  האינטרס  את  לשים  המטרה 
עינינו,  לנגד  אשקלון  נפת  תושבי  של 
ולהוביל את ההגנה על בריאות התושבים 
בנפה ועל איכות חייהם ועל הסביבה בה 
החולפת  בשנה  פעילותנו  חיים.  הם 
מנכ"לית  של  המקצועית  בהובלתה 
האיגוד, מיטל אמיתי, משקפת הישגים 
הפיקוח  בדרגת  ממשי  וקידום  בולטים 
והחינוך  והאכיפה, התכנון הסביבתי 
היעדים  את  להבטיח  שנועדו  לקיימות, 

שהצבנו לעצמנו.
אני שמח לראות, כי הדו"ח השנתי שלנו 
הרחבת  את  היטב  מבטא   2019 לשנת 
פעילות האיגוד לטובת ציבור התושבים, 
העומדים  המקצועיים  הכלים  שיפור 
משמעותי  לשחקן  והפיכתנו  לרשותנו 

בתהליכי קבלת ההחלטות באזורנו.
שהעניק  והתמיכה  המקצועי  הסיוע 
האיגוד לרשויות האיגוד בגיוס משאבים 
לטובת טיפוח סביבתי בשכונות ותיקות 

נשא פירות השנה. 
הפרויקטים בשכונות טעונות טיפוח 
את  משפרים  והם  מאוד,  התקדמו 
בשכונות  והגינות  הבניינים  חזות 
יצירת  כדי  תוך  התושבים,  בשיתוף 
מגמה  להמשיך  בכוונתנו  קהילתיות. 
זו גם בשנה הבאה ולהבטיח פיתוח בר 
קיימא של שטחי נפת אשקלון לטובת 
ולרווחת  והסביבה  החיים  איכות 

התושבים.
 

תומר גלאם,
יו"ר האיגוד וראש העיר אשקלון

דבר יושב ראש האיגוד

איגוד ערים לאיכות הסביבה נפת אשקלון

מסכם את שנת 2019
ומאחל חג פסח כשר ושמח

דברי מנכ"לית האיגוד
לכל חברי איגוד ערים לאיכות הסביבה נפת 
אשקלון ולכל תושבי האזור, אני גאה להציג 
האיגוד  של  השנתי  הדו"ח  את  בפניכם 
לשנת 2019. הדו"ח משקף את פעילותנו 
המקצועית הענפה בתחומים השונים ואת 
החולפת  לשנה  המשמעותיים  ההישגים 
למען הרשויות ולרווחת התושבים בנפת 

אשקלון ותושביהן. 
את  ולהרחיב  להוביל  המשכנו  השנה 
פעילות האיגוד בעשייה מגוונת ורחבת 
היקף, הכוללת שירותים מקצועיים שונים. 
האיגוד ביצע פעילות בנושאי זיהום אוויר, 
זיהום מים ונחלים, רעש וקרינה, מטרדי 
ריח, וכן פיקח על יישום תנאים סביבתיים 
של רישיונות עסקים. גם השנה היינו פעילים 
בתהליכי קבלת ההחלטות במוסדות התכנון, 
הפעלנו מערך כונני חירום לאירועים חריגים 
בעלי השפעה סביבתית, ושיתוף הפעולה 
עם הציבור הביא למענה לפניות הציבור 
הרבות המתקבלות באיגוד. כמו תמיד, פעלנו 
מתוך מחויבות אמיתית לייצג את האינטרס 
של רשויות האיגוד ותושביהן בהגנה על 
הסביבה ועל בריאות הציבור, ואנו מתחייבים 

להמשיך ולעשות זאת גם בעתיד. 
זוהי הזדמנות נהדרת עבורי להודות ליו"ר 
האיגוד מר תומר גלאם, על המנהיגות והחזון 
שהוא מגלה בהובלת האיגוד בנחישות ומתוך 
מחויבות אמיתית, ועל התמיכה השוטפת 
בפעילותנו; לסגנית יו"ר האיגוד ד"ר 
מטי צרפתי הרכבי על המעורבות הפעילה 
ותרומתה לפעילות האיגוד; לכל עובדי 
האיגוד על המקצועיות והמסירות המתמשכת 
לאורך כל השנה; לעמיתינו ברשויות השונות 
על שיתוף הפעולה; לחברי מליאת האיגוד 
על השותפות לדרך; ולמשרד להגנת הסביבה 

על התמיכה החשובה.

מיטל אמיתי,
מנכ"לית האיגוד

נושאים מרכזיים שטופלו השנה באיגוד

פרויקט לטיפוח 
סביבתי בשכונות 

ותיקות

תוכנית אב 
לשטחים פתוחים 

שאינם מוגנים 
סטטוטורית

הפעלת מרכז 
ההשתלמויות באיגוד

התנגדות 
לדחיית התקנת 

פילטרים בתחנת 
הכוח רוטנברג

הגדלת 
הפיקוח ואכיפה 

בשטחי הנפה

שיקום ופיתוח 
מרחב פתחת 

נחל שקמה

אסדת תמר- שמירה 
על האינטרס הציבורי.

התנגדות האיגוד 
להמשך השימוש בפחם

התנגדות האיגוד 
להמשך השימוש 

בפחם להמשך 
ייצור חשמל

השתלמות 
בנייה ירוקה

הרחבת מערך 
נאמני ניקיון

ימי עיון מקצועיים 
שנערכו באיגוד

מניעת זיהום אוויר 
וריחות מתנורי 
הסקה ביתיים

אימוץ אתרי 
טבע עירוניים

פסטיבל 
אקולוגי סביבתי 

לכל המשפחה

לקריאת הדו"ח המלא 
לסיכום שנת 2019 >>

אנו מאחלים שהאביב יביא עימו התחדשות, 
בריאות איתנה וצמיחה!

https://www.flipsnack.com/ibhstudio/2019report/full-view.html

